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Chinese Community Church of South Bay 
 EASTER SUNDAY HOLY COMMUNION 
JOINT WORSHIP SERVICE
March 27, 2016 at 9:45 AM
Worship with Praise and Prayer
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
*Call to Worship        Psalm 105:1-4                           Chairperson
*Praise                                                      CrossPointe Praise Team
*Pastoral Prayer                                                Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer(Sung)                                                           All
Worship with Dedication
Welcome/Announcement


               Chairperson
Music Presentation     “He is Alive!”                   Children Ministry

Offering                                                                                        All
Anthem                       “Alleluai, Praise”                    CCCSB Choir




                            

Worship in the Word

Message                                                    Rev. Szuhsing Mao
   “The Resurrection of Jesus and the Final Scenes of Each Gospel”  

                     John 21:15-17   Interpreted by Brother James Huang
Response Hymn  #137 Christ the Lord is Risen Today        All
Welcome of New Members                                                 All
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                         All
*Benediction                                             Rev. Szuhsing Mao                                   Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
卯思興牧師，全體教牧同工及執事們恭賀各位復活節快樂。
二.
歡迎Jonathan Cordova，Eden Rapp及涂區美仙姊妹於今日加入本教會，成為這個家的成員。
三.
今日成人裝備訓練將暫停一次，並提早午膳。

四.
教會「禱告週」已經完滿結束。若弟兄姊妹願意繼續為教會各事工禱告，可向招待的弟兄姊妹索取禱告事項冊子。
五.
週三晚中英聯合祈禱會於3月30日晚8:00在教會舉行，為教會兒童事工禱告，由田士娟姊妹帶領。
六. 
青年組查經聚會將於3月30日週三晚8:30在Yami Teahouse舉行。

七.
家長們請注意! 4月1日及8日週五晚上教會的TGIF，因為春假暫停。將於4月17日週五復課。
八.
4月1日的週五晚青少年聚會照常舉行。4月8日晚青少年將觀看Angels 棒球比賽，門票每人$15。請向Pastor Jay報名並繳費。週五晚的兒童團契則照常聚會。
九.
教會招待員訓練於4月10日主日下午1:30在301室舉行。所有現任招待或對這個事工有興趣的弟兄姊妹，請務必參加。若弟兄姊妹有意參與招待事工，請與林志達執事或教會辨公室聯絡。
十. 
週五課後加強班TGIF Power Club(教會本地外展事工)急需要有一位新的負責同工來帶領2016-2017新學期。若弟兄姊妹對這事工有負擔，請與卯思興牧師或林志達執事聯絡。

十一. Navajo印地安區短宣日期為今年7月17-23日前往亞利桑那州，名額有限。有興趣參加者請即與Pastor Jay Cordova查詢。

十二.  本教會的沈均康老弟兄慟於3月17日安息主懷，享年101歲。教會在此向沈鮮繼楨老姊妹及沈家致哀，願神安慰。

十三.  教會辦公室將於3月29日休假 (復活節補假)。

十四.  下主日4月3日英文堂聚會時間為上午11:30。

Announcement
1.
Happy Easter!! Greetings to all from Rev. and Mrs. Szuhsing Mao, church staff and all the deacons. 
2.
Welcome to Jonathan Cordova, Eden Rapp and Mei Tu into church membership today. Let us welcome them into the church family.
3.
There will be no equipping classes today, and lunch will be served early immediately after the Worship service.
4.
CCCSB prayer booklet is made available to brothers and sisters who would like to continue to pray for our church ministries. The booklets are available outside on the usher counter.
5.
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 3/30 at 8 pm and led by Susie Chan focusing on children ministry.
6.
Young Adult Group Bible Study will meet at Yami Teahouse on Wednesday 3/30 at 8:30 pm for fellowship. 
7.
Attention Parents! There will be NO Friday TGIF 4/1 and 4/8 due to Spring break. And it will resume on 4/15.
8.
Friday Night Youth will meet on 4/1 this Friday at church and also will be going to an Angels baseball game on 4/8 Friday night. Tickets are available at $15 each. Please bring your money to Pastor Jay to sign up. Friday Night Children program will continue to meet. 
9.
 Usher training is scheduled on 4/10 Sunday at 1:30 pm in room #301. All ushers must attend. If anyone is interested to serve as an usher, please contact David Lin or the church office. 
10.
TGIF is in need of a new director for 2016-2017. If you have a burden to lead this ministry, please contact Rev. Mao or David Lin.  

11.
Our upcoming Short Term Missions among the Navajo people in Arizona will be from 7/17-23. Space is still available. If interested, please contact Pastor Jay. 
12.
Our condolences to the Shen family. Long time church member, brother John Shen went home to the Lord on 3/17 at the age of 101. Please remember sister Jean Shen in your prayers. 
13.
Church office will be closed on Tuesday 3/29 for make up holiday of Easter.
14. 
Next Sunday’s CrossPointe Holy Communion English Worship service will begin at 11:30 am.  
